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-On 6-9-08 at 2312 hours, ] was called and asked to respond to 11428 E. Queensborough Ave. in Mesa in reference to a death
investigation. The initial information given to me, was that Officers had been called to this address after friends of the
homeowner had found him deceased in his bathroom. 1t was unknown how long the decedent had been in the house,

Iarrived on scene at 2350 hours and neticed the residence was sceured with yellow police tape and was-under police guard. No
one was allowed to enter the perimeter and a crime scene log had been established. Once fellow Detectives atrived we received a
case briefing from Officer D. Pepper #16350. He stated officers had responded and contacted several people standing ouside of
the residence. Officers and responding Mesa Fire Department Paramedics were fold that the homeowner was found in the master
bathroom and appeared deceased. Officers entered with paramedics and located the body of a deceased person lying in the master
bathroom shower. The deceased body appeared as though he had been in the bathroom for at least 4 day or two and had what
appeared (0 be wounds 1o the neck and chest area.

Mesa Fire paramedics from Engine Company 217 C-shift called the time of death at 2237 hours.

Officers began 1o contact the people involved, These people included the reporting party Michelle Lowery; her boyfriend Dallin -
“Forrest, Marie Hall, Enrique Cortez; Zachary Billings and Amanda McBrien.

The information they received was that the homeowner and possible victim, Travis V. Alexander, had not been seen since the
following week. The two roommates, Zachary Billings and Enrique Cortez both stated they last saw and spoke to Travis
approximately four to five days prior. They knew Travis had a trip 1o Mexico scheduled and just assumed he had already left.
They stated it wasn't unusual for Travis to leave town without telling them. They didn't suspect anything was wrong, until
Travis® friends arrived and advised them they hadn’t heard from Travis in several days. They mentioned his Mexico trip was
scheduted for the following moming, but no one had been able to contact him.

The person hie was going to Mexico with was identified as:Marie Hall. Marie had spoken to officers at the scene and told them she
was concerned about Travis™ welfare since they were scheduled to leave for Mexico in the morning, but he was not answering his
phene and not returning voicemail messages. Since she couldn’t contact him on the phone, she decided 1o drive over and contact
hinin person. She knocked on the door, but no one answered. She decided to call two other friends identified as Michelle
Lowery and Michelle's boyfriend Dallin Forrest. She told them what was happening and they came right over to help. They were
able to gain entry into the house through the garage using a keypad code obtained from another friend. While in the house, they
contacted Travis' roommate. Zachary und his girlfriend Amanda McBrien, who were in one of the other upstairs bedrooms. They
asked Zachary if they had seen Travis and he responded by saying he thought Travis had gone 1o Mexico and hadn't seen him in
several days.

Marie Hall mentioned that she was also concerned, because she and Travis had recently had a discussion regarding (heir
relationship. Travis had invited her to 8o on this Cancun vacation in hopes they would get to know each other better. About Lwo
weeks ago, she informed Him she only wanted to be friends and didn't want to go any further than that. «8he'told him she wouldn 't
‘mind if he decided (o take someone else with him instead. Marie also mentioned Travis had recently broke up with anofher one of
his girlfriends named Lisa. She knew he was still upset about that break-up, but didn't think he would hurt himself over it

They checked Travis® bedroom door and found it locked, 1 hey were able 1o find a key to the bedroom door and opened itonly to
discover what appeared (o be blood on the carpet leading into the master bathroom. They also discovered large amoums of dried
blood throughout the bathreom floor and walls. Afier a closer look in the bathroom, they found a body of a deceased male sitfin
i the shower with the door open. It appeared that the deceased was Travis, so they exited and called the authorities. The other
roommate, Enrique Cortez, had been asleep in his room so they informed of the situation and he also exited the house.



Supplement Date . Sup]slr:ml;:!l[']'ypl'. —- Officer

08/27/2008 16:29:47 | INVESTIGATION (10477) FLORES, E

Approving Officer Date/Time Approving Supervisor Date/Tiine

(10477) FLORES, I 08/28/2008 14:00:53 (10005) MCBRIDE, D 09/03/2008 09:15:21

SUPPLEMENT NARRATIVE

Before we could determing what had happened to Travis, the subjects on scene had begun to mention the ngme;dodi-Aridgs. They
told officers that if someone had done harm to Travis, we-needed to-look at Jodi Arias as an investigative lead. The initial
information given to ine about this Jodi Arias was that she was Travis' ex-girlfriend. They had lived together for-a while.in this
house and had just recently broke up. Since the break up, Travis and his knew girlfriend had ‘their tires slashed. Jodi had
apparently siolen Travis' personal journals, had his e-mait passwords and let Travis know sh w about the other girls he was
currently dating. They had broken up several months ago and she thoved bick to California’ ‘be with her family. As far as
everyone knew she was still in California.

As we waited for other detectives to arrive to assist with the investigation, 1 received information from Travis' friends _1_1_114:, scene,
that Jodi Arias had called them and wanted to know what was going on. She had also mentioned she ‘wanted to talk
mvestipating Officers.

Initial scene observations:

A closer and more careful Jook at the scene was needed 1o assess the situation and determine if a crime had been commited. We
were told the victim was lying in the shower of his master bathroom with what appeared 10 be an injury to his neck, ‘The injury
was deseribed 10 us as a large cut from one side of the neck to the other. "Alihough uncommon, I'have knowledge of subjects
commiltiing suicide in this manner. A closer Jook at the scene and the body was needed to make that determination.

Detective B. Cooper #10926, Sergeant D. McBride #10005, Commander'V: Myers #18089 and 1 entered the residence at 0054
hours. We entered through the front door of the home afier dawning protective footwear and gloves. The home appeared clean
and in good order. There was a strong odor associated with a decomposing body all over the home. “This odor was evident as soon
as we entered the front door.

Nothing downstairs appeared out of the ordinary, accept for a stand-up floor cleaner in the middle of the living room floor. We
slowly and carefully moved up the stairs into the master bedroom at the top of the stairs. The master bedroom had double doors,
but only the cast door was open. At the top of the stairs to the south wasa large game room / media room. Inoticed there was a
black camera bag on the floor near a large beanbag chair, I'noted that the camera bag was open and the candera was missing, |
then focused my attention back towards the master bedroom. Once in the bedroom, I noticed a large reddish brown stain on the
carpel just to the ¢ast of the door. This large stain continued down a long tiled hallwayjiwhich Ted into the master bathroom. |
also noticed the bed in the room did not have any linens and the pillows were sitting on the west side of the bed on a chair,

Paralleling the bathroom hallway to the east was 4 large walk-in closet with another door Ieading into the batliroor area. Instead
of walking through the bloody hallway T walked through the closet to get a look at the main part of the bathroom. Once in the
bathroom, Ieoticed the body of the deceased in the stand-alone shower. The body was in somewhat of-a sitting position with his
feet to the north and his head to the south. I noticed his body had clear signs of decomposition, which included discoloration,
marbling and some skin slippage. A closer look revealed a large laceration-on his neck; which began on.the fur lefl side of his
neck and traveled all the way across toithe tight side. 1 couldn't determine where the laceration ended without moving the bn{l\f [
also noticed a simall puncture to the center of his chest,which still had simall amounts of fluids flowing'oni of it. L:noticed other
laceration and puncture wounds on his chest, but they appeared clear of any blood or fluid flow. This indicated to me his body
might have been washed off post mortem. Next 1o the body in the shower was a clear plastic cup, which appeared out of place.

There were no signg of any weapons on or near the body, but without moving the body, we couldn’t determine if there was
anything under it. A quick examination of the bathroom revealed large amounts of blood all over the northem most sink and
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mirror. There were also signs of blood spatter and castoff throughout the rest of the bathroom indicating some type of struggle.

I made the determination to exit the home and obtain a search warrant from a magistrate before continuing any further
mvestigation in the home. We exited the home by going down the stairs then out through the laundry room and out of the open
garage. While walking by the washer and dryer in the laundry room;:I noticed what appeared to be a small reddish brown stain on
the top front portions of the washing machine. The stain appeared to be consistent with a bloodstain, 1noted the stain and
continued to exit the home.

Al least one officer was stationed in front of the home for sccurity at all times until we were able to obtain a search warrant.

Initial imerviews:

I'made arrangements 1o have the original friends and roommates who were at the scene taken to the Mesa Police Station at 130 N.
Robson for official stalements. They were all asked if they would voluntarily go with us and they all agreed. These peuple are
listed as follows:

1.Zachary Billings,

2. Amanda McBrien,

3.Karl Brinton Hiatt,

4.Dallin Forrest.

5.Michelle Lowery.

6.Marie Hall.

Interview with Maric Hall:

The first person I interviewed was Marie (Mimi) Francoise [Hall. Marie was the person who was going to Cancun Mexico with
Iravis the following morning. | started my interview with Marie at 0230 hours. Marie stated she has known Travis-for about one
year now. They knew each other from The Church of Jesus Christ of Latter Day Saints, Singles Ward they both attend. They have
been hanging out together since about February or March. She had seen him around church and church activities, but it wasn't
until recently they really started to hang out and got to know each other.

She knew he worked out of his home selling some legal insurance or something and was some type of public speaker. She knew
bhe was from California and his family was still there: About one month ago he had asked her if she would go on a business trip o
Cancun Mexico with him. She agreed and they started 1o make plans. About two weeks ago, she told him she didn't want to be
anything more than just friends und would understand if he wanied to take someone else with him to Mexico. 1t was too late 10
change the plans, and they agreed to just go as friends.

The trip was scheduled for June 10th at 0925 hours. She said she saw him on.Monday, June 2nd at'a'church activity, but didnt
see him at church on Sunday June 8th.-Monday the 2nd was the last time she spoke to him.

When she couldn’t get a hold of him-all week she began to get worried. She decided 1o go over in person at about 2200 hours fo
see i he was all right. She didn’ get an answer at the door, but noticed that Fravis's dog, Napoteon, was running around
downsairs. She left the house and went back home, but soon called two of her friends, Michelle Lowery and Dallin Forrest. She
told them what happened and they also thought Travis had gone to Cancun Mexico, She went back to Travis' house and met up
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with Michelle and Dallin. There was a white car in the driveway so they believed someone had to be home. They knocked on the
door, but no one answered. This was not unusual since Travis' roommates didn't answer the door, if they weren’t expecting
someone. Michelle was able to call someone to get the garage keypad code and they went in. Once inside, they noticed that
‘Travis™ laptop computer and cellular phone were sitting on the desk in the den. They went upstairs and made contact with Travis
roommate, Zachary Billings who was in his own bedroom with his girlfriend, Amanda McBrien. Zachary stated he hadn't seen
Travis for several days, and thought he had gone on a business trip out of town. They checked Travis® bedroom door and noticed
it was locked, Zachary went downstairs and came back up with 4 set of keys and began attempting to unlock the bedroom door.
Zachary managed 1o get the door unlocked he went in, calling for Travis. Zaehaty and Dallin walked in, while she and the others
stayed near the entrance. Zachary and Dallin told them they could see a lot of blood and Travis was dead. They all exited the
house and called 911.

I asked her about the two roommates, Zachary and Lnrique, She said Zachary has lived there since January while Enrique has
only been in the home for about two weeks or so. ‘T#ivis-had told hey that he rarely sees Zachary, because he was constanily al his
girlfriend’s house. She said they don't really talk to each other too much and don't socialize. They all basically stick
themselves,

I aslced about Travis® former girlfriend, Jodi Arias. She didn’t know too much about Jodi, other than what she learned 1night.
She heard that she-was kind of obsessive 4nd that she had manipulated Travis, facebook account. She also mentioned hearing that
Jodi would get into the house through the doggie door without being invited.. She described Jodi as a "stalker ex-girlfriend.” She
had moved here from California to be near him. Travis had actually baptized Jodi into the LDS church. Marie said she was
actually kind of worried about her, because she was obsessive. She had also heard that Jodi had stolen some of his personal
Journals and they had recently taken some-pages of his new book he was wiriting. She knew Travis spoke to Jodi sometime last
week. Travis called Jodi, because he caught her hacking into one of his email or Facebook accounts and confronted her about it.
Other than this she knew very hittle about Jodi Arias.

Interview with Zachary J. Billings:

I began my interview with Zach Billings at 0350 hours. Zach stated he had known Travis for a few years now. He met him while
they both attended thesame churcly ward. He moved in and started renting u room from Travis about four months ago on 1-29-08.
Travis charges him $450.00 a month to rent one room out, but he has full access to the house. ‘The other roommate is named,
Lnrique Cortez. Enrique just recently moved in a few weeks ago. He doesn't know Enrique very well, but knows the he and
Travis attend the same church ward and that is how they met. They all just keep to themselves. Zach stated they don't hang out
with each other at all. During the time he has lived there, they haven't even had dinner together. Zach mentioned he spends most
of his time with his girlfriend Amanda.

The last time he remembered seeing Travis was Thursday Morning. Zach said he was leaving the house about 1130 hours that
morming on his way (o pick up his girlfriend Amanda. He just saw him in passing as he walked out of the house. He didn't
remember seeing Travis a few hours later when he returned. When asked where he thought Travis was, Zach said Travis was
always leaving town on business trips and rarely tells them. He also knew that Travis was scheduled to go on the Cancun trip,
and thought that is where he was.

When asked what he did over the weekend, Zach stated he spend the entire day Thursday the Sth with his girlfriend Amanda.

They ate lunch and retumed home about 1330 or 1400 hours and watched some movies. They left and went to do some shopping
and ate dimner in Tempe. He got back home at around midnight that night. The following day he spent at work from about 0800
to about 2000 hours. He stated be works at a restaurant called McGrath's Fish House located at Stapley and the U.S. 60 freeway,
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Zach mentioned Travis had been talking about this girl he liked named Mimi. Travis told him he really liked Mimi and
mentioned he was taking her to Cancun Mexico on this business trip. After work he went to Amanda’s again and spent about an
hour at her house, because it was her mother's birthday. They returned to the Queensborough house after 2100 that evening and
walched movies then dropped her off at about midnight.

(On Satwrday he had the day off, but had to attend a few meetings throughout the day. He also ran a few errands throughout the
day and thinks he did laundry. The meetings he went to were in the morming and another one at 1430 hours. He lefi the Jast
meeting at 1600 hours then bad dinner with Amanda’s family until about 2100 hours, After dinner he and Amanda hung out at
his house again to watch another movie until about midnight again.

On Sunday of that week, Zach remembered he was on his way to church, but his car battery was dead. He was looking for a set of
jumper cables until he found a neighbor with cables who also helped him jump his battery. He went to church at 0900 hours and
then went to Amanda's house until about 1500 hours. He went to that afternoon and didn't get back home until approximately
2330 hours.

On Monday morning he went to work at about 0800 hours and was there until 1645 hours. After work he went to dinner with
Amanda and ran some crrands and didn't get back home until 2000 hours. He was there with Amanda until Travis® friends
knocked on his door at about 2200 houwrs.

Zach remembered asking Enrique about where Travis was. Enrique said he believed he had gone on a business trip. Zach said
Travis normally drives to his out of town business meetings, but since he was going 10 Cancun Mexico, he didn’t think it was out
of the ordinary that his car was still in the garage. Zach stated he sent Travis a fow text messages one of which was abouta
mailbox key, but Travis never responded. These text messages were sent on Saturday and one on Sunday.

When asked about Jodi Arias, | aid he had met her when he moved m and she would come around and hang out all the time
when he first moved in. She.pse lean Travis' hoyse on occasion and he would: pay her. He knew she moved to Arizona from
California soon after they broke up. ‘Shé moved into a nearby neighborhood to be close to Travis.

He knew they had issues and argued about her showing up and being in the house unannounced. He would argue with her and
asked her why she was in the house. They would have arguments about her moving down to Mesa after they were already broken
up. She.would call at inappropriate times and ask for advice about different things, - When asked how she got into the house, Zach
said she would just let herself in sometimes, beeatisé the door.was neyer locked.-Zach said he felt Travis was just trying 1o help
Jodi out since she didn’t have anyone else here in town. He said Jodi had moved back to California recently. He believed she
moved about one 10 iwo months ago. He remembered the day she moved, because she showed up to the house with a U-haul truck.
Just prioy to her moving, Travis and her got into an argument about her moving away. On the day of her move, she showed up
with the U-Hau) truck thcy got into another argument,

At the fime hé moved in, Travis already dating anothes girl. He couldn't remember the new girlfriend’s name. He broke up with
this last girlfriend in mid February. Jodi-was the reason their rélationship didn't work. The new girlfriend didn’t like the fact;
Jodi was always hanging around. Hetold ey that ufitil he dealt with Jodi they would just have to end the relationship.

Going back 10 the laundry, | asked Zach about the last time he did laundry. He had mentioned at the beginning of his interview
tihat he had done laundry on Saturday the 7th of June. He clarified he did laundry on Wednesday the 4th of June and had cleaned
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his room on Saturday the 7th of June. He uses the washer and dryer at the house when doing laundry.

I'asked about Travis® bedroom, specifically his bedding. He mentioned Travis has a brown comifo d light color sheets., He
has about four fo five pillows with brown pillowcases. He said he has been in his bedroom before so I asked if he noticed anything
different or unusual about his bedroom. The only thing he noticed was the bed looked like it had been "tossed."

I asked Zach about any cameras Travis might have owned. He said Travis had just purchased a“i’r‘ery-hiccrhlgzéa_k-‘-:(_i“igiml _-SLR-‘:Lype
camera. He said it was a Sony ‘brand. Zach'mentioned he was a photographer and Travis asked for his advice about what kind of
camera he should buy, He supgested that style of camera o him.

When asked about any medical problems or illnesses Travis might have had. Zach mentioned he wasn't aware of any and said
Travis was in-pretty good shape. He would exercise regularly and was into kickboxing. He would run and ride his bike quite
regularly and he was very health conscious and wouldn't even drink soda.

When asked if he noticed anything wnusual or out of the ordinary during the past week, the only thing Zach remembered was on
Wednesday or Thursday. He said when he came home; he noticed the furniture on‘the tile floor downstairs had been moved.
Travis had purchased a floor cleaner a few weeks prior and it bad been sitting downstairs the entiré time. He thought that maybe
Travis had been preparing to clean the floor or had cleaned it. The following day the items were still in the same position, which
he felt was kind of odd. It stayed that way for a few more days, until some of the stuff was eventually put back, Zach said he
wasn ' sure, but he believed Enrique might have put some of the items back. He also remembered going downstairs and feeling
the banister and thinking it was a little slick as though it had been cleaned. He didn't think anything about it, because he thought
Travis had just been cleaning and might have also cleaned the banister.

When asked about the house security, Zach said there really wasn’tany. The door was usually dlways unlocked when Travis was
home and he mentioned he didn't even have a key. He had the Garage door opener and knew the parage keypad code,

I asked about the cleaning duties. Zach said there were no set cleaning duties in the house. They just cleaned up afier themselves.
They did their own dishes and Jaundry. e and Enrique used and cleaned the upstairs bathroom by their bedrooms. Travis would
take care of the puest bathroom downstairs along with his own bathroom. 1asked if he had access into Travis' bedroom or
bathroom. Zach said he has been in there, but only if be needed to get something. Travis would allow hi to get medications and
stuff Jike that from his medicine cabinet,

Once the interview was finished, 1 asked Zach if he would supply a buccal swab for a DNA sample. He agreed to give a buccal
swab. That swab was obtained and submitted into Evidence,

Detectives B. Cooper #10925 and 8. Molander #14367 interviewed the remaining individuals. They were able to brief me
regarding their interviews with Amanda McBrien, Karl Hiatt, Dallin Forrest and Enrique Cortez. All of them had similar
decounts of what happened over the past few days leading up to the discovery of Travis' death. See their supplemental reports for
details

Search warrant information:

On the morning of June 10th, 2008 a search warrant was obtained for the incident address of 11428 E, Queensborough. The
search warrani was exceuted at 0953 hours.
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Mesa Police latent Print examiners H. Conner #6166 and M. Schreel #16918 were on scenc to assist with docurnenting,
photographing and collecting of evidence. Eniry photos were taken prior to the search for evidence. Forensic Chemisis 1. Perry
#1529% and L, Sapisoso #17981, were also at the scene Lo assist with any biological evidence.

Omee the entry photos were completed, feflow detectives and ) entered to begin documenting the scene and {o begin the search for
evidence, The initial focus was placed on the body of the victin and the surrounding area, such as the master bedroom and master
bathroom. All who entered the house for investigative reasans wore protective footwear and gloves, which were regularly chanped
ouf 1o minimize contanination.

‘The:master bedroom suite consisted of & main bedroom aréa, a large walk-in closet, & long tiled Haﬂwa), a ‘main bathroom anea -
with double sinks, tub and stand atone. shower-and a toilet-yoom. “The bedrovin ] irs at the’ northenst end of
the home. ‘The entryway to the Toom was at the top of {he staircase and consisicd of a donbl

AL first plance inside of the master bedroem, 4-could see 4 Targe stained area on'the carpet at the entryway-of ihe batbroomn

hallway, The stain appeared to be consistent with a bloodstain, which was several days old. Looking down the hallway 1 noticed
farge amounts of what appeared t0'bé blaod-on the tile floor and. entire length of both walls. Avcloser fook-revealed a slight void of
blood down the center of the tile, which could not be initially explained.

Since the hallway into the bathroom aiéa was covered in blood, we made entry into the bathroom through the walk-in t,imr,t,
wim.h hdd a doos on the oppcpam, end Onu, in ljn, bdﬂ'ﬁ oom area, I noucul Ial _{:c. nmoums Ufbiuud on th' i

wm, uuui hlu.ximg; f‘or a few ﬁacond&. aﬁerwarﬁ.

There weye nieas with Jarge thick puddles of dried blood all over the fioor w:th a combination of light deluded areas thronghons
the majority of the floor. A closer look at a cardboard box in the Jinen closer next 10 the sink revealed a reddish color-watermark a
Jew inches up from the floor. ~This indicated 10 me that the floor, Bt some time after the incident, had a large amounts of water on
e

Further initial observations revealed several areas throughout the bathroom had signs of cast-off blood spatier. On the for southern
part of the bathroen: there was sparter on both window blinds. Some of these droplets were at below waist Tevel all the way to the
very tap slat over six feet up. Other spatiey could be seen very low on the wall near the towel rack in the samé area and all over

the door jam leading into (he toilet room and on thie hotiom of the toilet ilself,

The Jarge amount of blosd throughout the bathroom and bedroom aea idicated to me there was either a struggle or the victim
wasg attempling to flee his attacker.

The vicum's budy:

The vietim's body was 101 moved until the Maricopa County Medical Examiner's Office (OME) was on scene. Prior to heiy
arrival, he was photographed i the shower as be was found. 1 noticed hehai several visible wounds to hig torso. edd, fieck and
one of his hands. ) did Hot notice any signs of weaporis in his immediate vicinity. As I was looking at his wounds, in particutwr a
wund to the center of his ehest, Tnoticed the blood flow was traveling m one single direction, The bioml flow was congisient with
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the position he was currently in. This was true with the other major wound to this neck. The' c{hcrunusua] lhlngl noticed about
the other wounds to his torso and hands was the fact they had no blood flow. This would indicate they were rinsed off with water
after his death. Another unusual item visible on the shower floor was a clear plastic cup. This p]asnc cup was fairly clean with
very little blood on it.

As we wailed for the investigators from the Maricopa County Medical Examiner’s Office (OME),I located a spent-shell casing on
the floor near the north sink of the bathroom. The spent casing was lying in a pool of dried blood and not easily visible. It was a
small caliber between a .22 or .32 Caliber. The spent casing was photographed and marked for collection. Once collected the
spent shell casing was discovered to be a Winchester 25 caliber. No gun'was ever located in the home during; the search.

Other items of inferest in the bathroom besides the casing and bloodstains were multiple hair fibers on the floor and baseboards
near the shower. One of these hair fibers in particular.was very long and didnot appear to be from the victim. These fibers were
all pholographed and marked {or collection.

The items in the immediate area surrounding the shower were photographed and collected prior to allowing the OME investigators
to examine and recover the body. This was done knowing the potential of scene contamination once the body was moved into
those areas,

Investigators from the Maricopa County Medical Examiner's Office arrived to assist with the investigation at 1100 hours. The
investigators were S. Seitz #46 and Willadson. Travis' body was renioved from the shower afier being photographed, which
revealed the extent of all his injuries. - He had numerous injuries and frauimd to his body, which. indicated he had. attempted to
defend himself. The initial examination at the scene showed he had. injuries consistent with multiple stab wounds 1o his torso,
hands, upper back and head. The most prominent wound was to his throat; which had been cut-open almost from ear to ear. The
other prominent injury cléarly vigible was 1o the center of his chest. This wound was clearly visible because ofits location and the

~fact it-was still seeping bodily fluids. All of his injuries could not be accurately documented at the scene, because of the amount of
trauma, dried blood and decomposition to his body. The OME case number assigned was 08-3532, The Post was scheduled for
Thursday moming, 6-12-08, with Dr. Horn. Travis' body was sealed in a body bag with seal number 0282712.

During the seurch, I noted that Travis’ bedding was missing from his bed, A search of the entire bedroom and closets was done,
but no bedding was located, “A search of the washer and dryer in the downstairs laundry room revealed Travis' bedding was in the
dryer.

‘The reddish stain appearing to be blood on the washer was tested and found to be blood. A sample of that blood was taken for
later testing. A-digital camera was also found in the washing machiné in the downstairs laundry room. The'camera appeared as
though it had been run through a wash cycle with Several articles of clothing in the machine. The camera had severe water
damage, but the digital card was intact, .Both ¢amera and-digital card were seized for evidence so they co_nlﬂi:ié ariai'){'zed:ai a later
time by the police computer forénsics unit.

The clothing found in the washing machine was later identified as Travis’. The clothing consisted 6f unider garments, sweat pants,
shorts, towels and t-shirts. The camera was later identified as belonging to Travis. This camera appeared to be the same type of
camera Travis' roommate Zachary had described. Zachary said e had consulied him on the purchage of the camera just s few
maonths ago. The box and camera bag were also located in the home. The box was in the downstairs office and the camera bag
was located in the upstairs Joft near the master bedroom door,

Travis” cellular phone was located in the downstairs office of the home. The last outgoing or incoming ¢ ruy made af 1213
Fravis” cellular pl Jocated in the downst ffice of the | [he last outgoing or incoming call was made af 1213
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hours.on 6-4-08. Thorewere:other dncorning calls and textanessages into the.phone ‘after that, bt none were ever ingwered.
A Laptop compater identified as belonging 1o Travis was found in the same office. The Mesa Pelice CDIHPH er Forensic Unit
determined the last activily on that laptop was on624:08 at” 1619 hours.” This consisted of email activity.

Several items of evidence were collected from the home during the service of the search warrant. Some of these items of evidence
included blood simples for DNA typing, fingerprinis and hair :,amp]cs ound in the dried biood on the bathroom floor and -
baseboards. During the search for fingerprints, a latent print was found at the entrance of the bathroem ball at waist level. The
prind was in blood and was near several blood swipe marks i that same géi*.{:rﬁ'! drea. 51-"11e-sectz'nn.’_gl' th 1} r!._i__;gining"tﬁé"“l atent
blood print was. cul out and seized so i could be analyzed in the controlted environment of the police identification and sfime
laboratories.

For an exact list of itens seized during the search warrant see the search warrant retum forms. Deteetive L'Banientos #9221 was
assigned o document the seene and prepare the search warrant return forms. See her sapplemental veport for further details. Also
see LPE Connor's technical report for details regarding the photographing and coliecting of cvidence.,

‘The search warrant was concluded on'6+13:08 41 0430 hours. The home was secured and turned ever to Travis™ family al that
Hme,

Noext of Kin:

We were able to Jocate Travig' next of kin out of CA, | was given information from one of our mvestigators to contact an Officer
Jppr,l out of Carlsbad CA. 1 called Officer Lp]::.,! at 1406 hours on 6-10-08, He was able to give me the information on Travis®
sister; Sainantha Tarbeville;whowas dlso d police officer with the Carlsbad Police Department. | informed Officer Eppel of
Travas™ death and of the ongoing investigation. He stated they would make the next of kin notification and provide Travis’ famaly
with oy phone number if they needed more information.

First imterview with Jodi Arias:

On-6-10-08, while still a1 the scene conducting the search warran, | received another message that Jodi Arias had called wd was
waiting for detectives to call her.«l broke from the scene temporarily and called her for a 1elephonic interview, The Inierview was
recorded.

Jodi stated that she did know Travis Alexander and had dated bim for five months,

They did have a sexual relationship.

They officially broke up on 6-29-07, but had stayed friends since then,

She was currently in Yreka California near the Oregon border and had nol refurned to Mesa AZ since she moved i early April of
thig year.

The last time she spoke to Travis was on Tuesday 6-4-08 between 2000.and 2130 hours.

They had plans on sceing cach otber in May of this year but the wip Kept getting postponed.

te was supposed (o come up and see ber last week, but it didn't happen.

She had also taken 4 trip to Utaly last week,

She mentioned Travis had a Cancun vip scheduled this week and she bad emailed hiny asking if she could stay at his home while
he was gone. This email had been sent o Travis on 6-7-08, but he never responded.

The reason they broke up was, hecause of jealousy. The jealousy went both ways,
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She found out about Travis® death from a mutual friend named Dan Freenian. Dan had called her late last night 01°6-9-08 to-tall
her about what was going on.

Qn 6-11-08, 1 met with Travis' brothers, Greg Alexander and Gary Alexander. They had traveled from Riverside CA. to Mesa

after hearing of their brother's death. 1 provided them with the Jittle infoxmation 1 could at that time without cornpromising the
investigation. They both saidthey hadn't been very close to Travis ever since he moved to Mesa, They had no idea who could

have done this to him.

Telephone tip:

‘On 6-11-08, 1 reccived a tip through the Apache Junction Police Department. They had received an anonymous phone call from a
female who stated we needed to look at a personnamied Dustin Thompson' as someone who might have something to do with or
might have information regarding the death of Travis Alexander. The message was short, but they were ableto trace the phone
number. Utilizing the phone number provided by A.J.P.D. we were able to get subseriber information on that sumber, which
retumed to a cellular phone owned by Dustin Thompson. '

A records check revealed that DustinThompson w wied to a female named Ashley Thompson who worked at the Dillard's
Liis'iﬁﬁgtion.csxlt;:r located in Gilbert AZ On 6-12 1530 hours, Detective D. Kaufman #11674 and 1 mel with Ashley at her
work for a bricf interview. Ashley had a cellular phone with her during the interview. We asked for her cell phone number and
donfirmed itwas ihe sameé number that had called inthe tip to’A.JP.D. We did not confront her about the phone tip, because we
were still in the process of gathering intelligence on her husband, Dustin.

Ashley confirmed she and Travis were close friends and mentioned they had known each other for about three years. She said her
husband also knew Travis, “During the interview, she kept referring to her husband, Dustin, as her ex-husband, She explained
that they were currently in the process of a divoree and is currently living separately from him. She said they were having
financial issues and it wag causing stress in teir marriage.

Ashley gave us basic information regarding her relationship with Travis saying they were just friends and nothing else. The last
time she actually saw him or talked with him was athis $ast UFC (Uliimate Fighting Champion) party-about tirée weeks ago. She
said Travis would have WFC parties about every Wednesday where they would watch the fights. She said she tried to call him on
Monday.the 9th.of June, but she didni’t getan answer: She stated that she first heard about Travis® death the day afier he was
found, She heard from another myutual friend named Deanna.  Ashley said her husband, Dustin found out abeut Travis that first
night. When she talked to Dustin, be told her he found out that first night and went-over-to see Whit Was going on. Ashley pave
us information about her husband, Dustin, including his work address and work schedule. She never mentioned during the entire
nterview that she was the one who called in with the anonymous phone tip. We finished the interview and asked it we could
contact her again if we had any additional questions. She said that was fine.

I'received a CD copy of the phone recording from Sergeant Jeff Robinson of the AJ.P.D. The original CD and a Copy were later
placed into Mesa Police evidence.
Autopsy:

Lii_lwndéﬂ"fh'éf' autopsy on'6-12-08.at- 0935 hours. -Dr. Horn found that Travis had multiple Jacerations and punciures and one
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aunshot wound. The wounds are listed as follows:

1 .Eleven punctures to his upper back between the shotlder blades.

2.Fwo large lacerations to the top and back of his head.

3.0me puncture to the back of his neck and ear,

4.Four punctures and lacerations to chest.

5. Three lacerations to belly.

6.One laceration across throat, which severed the right catotid artery and airway.

7. Four incised lacerations to the left hand (defensive wounds).

8.0ne incised Jaceration to right thumb (defensive wound).

9:0One single gunshot wound to right brow: Projectilé fecovered in left check of victim.

The lacerations and puncture wounds were consistent with a sifigle edged weapon at léast 5 “inches

ndength. Lack of stippling or
gunshot residue or soot around t(he gunshot wound indicated thesgunshot:-was taken no-¢loset than

10 three feet away.

The initial report from Dr. Horn was that the giinshot wound to Travi§™ head would not have been fatal. The gunshot would have
possibly. disabled him femporarily. . The knife wounds to his back-did not enter the chest cavity; therefore they were not fdlal__
either, He also had obvious defensive wounds to his hands tending 1o show he did attempt wﬁfrbtect himselfdurifig the ditac
“Fhe fatal wounds consisted of a single stab wound o the center of his chest, which purictured his superior vena cava. This wound
“along with the final throat slicing were the cause of death. Manner of death would be listed as homicide.

Initial interview with Chris and ‘Skylar Hughes:

On 6-12-08, I conducted a telephonic interview with Travis' closest friend and business partner,'Chris Hughes and his wife Sky
Hughes. Chris stated he last had contact with Travis on Wednesday 6-4-08 at around noon. This was via phone text message.
Travis had a very important telephone conference call on Wednesday 6-4-08 at 1900 hours, which he had missed. Travis was
supposed to be hosting the conference call, but no one was able to get a hold of him. This information matched what we had found
on Travis' phone on the day of the search warrant. The last outgoing text by Travis was to Chris Hughes and that was the Tast
known contact he had with anyone,

They had been scheduled meet in Cancun,Mexico on 6-10-08-for a Prepaid Legal paid seminar/vacation. He tried to contact
Travis on several occasions, hut-his cell phone messages were full. Chris figured he was just busy., While in route to Mexico, they
heard about what happened and thought of Jodi Arias immediately.: They knew both Jodi and Travis very well and stated that Jodi
had been extremely obsessed with Travis even afier their break up. They believed she was very capable of doing harm to him.
Wheun asked il Travis might have any other enemies, they said he did not. They said Travis was liked by everyone and could not
think of anyone else who would do anything to him.

Interview with Clancy Talbot:

On 6-16-08, I returned a phone message left in my office. The message was from a woman named Clancy Talbot that | received
on 6-11-08. Clancy staied she lived in Salt Lake City Utah and saw Jodi Arias during 4 Prepaid Legal seminar on 6-5-08. She
stated that Jodi had been in contact with a person by the name of Ryan Bymes while she was on the road from northern CA to
Utah for the conference. She mentioned that Ryan bad told her during a conversation that Jadi had left CA on Tuesday the 3rd of
June,but didn'{ get-to Utah until Tharsday the 5th of June.
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Ryan told her that he had lost contact with Jodi for over twenty hours during the trip, which Jodi explained by saying she got lost
and had pulled over on the side of the road to sleep for a while. Jodi wasn't scheduled to be part of the seminar, but told Ryan thai
she was just passing through. Clancy said she had heard from other people that Jodi had told them she was going there
gpecifically to see Ryan. People tried to call Jodi while she was on the road, smca they were expecting her on Wednesday, but her
phone was shut off. ‘When she finally showed up on Thursday, she scemed 16 be acting a litfle odd. She thought maybe it was
because she was tired or something,

Clancy said she was coneerned, because the trip from northern GA 1o 'Sé"ﬁ’l;’%ke-City.ﬂ;lly, takes about ten hours or so. She thought
maybe Jodi might have taken a trip to Mesa to see Travis beforehand and not told anyone. Clancy also mentioned that Jodi
showed up with brown hair, when normally she had blonde hair.

I asked Clancy about Travis and Jodi's relationship. Clancy said that ever since Travis told Jodi he no longer wanted to be with
«her, she has been 'very clingy." She described her as acting very " Fatal attraction.” Clancy thought I might need to talk to Ryan
about what he knew so she provided me with his phone number,

Interview with Lisa Andrews:

On 6-16-08, ] contacted Travis' former girlfriend, Lisa Andrews, via phone. Lisa explained she was Travis® last girlfriend and
had begun dating him after he and Jodi had broken up. | had asked Lisa about an email she had received afier she and Travis both
had their tires slashed by an unknown person. She said the tire slashing bad occurred back in November or December of 2007,
while they were still dating. Travis was at her house late one night and they had received a knock at the door. They went out and
didn’t see anyone, Later they discovered that Travis' tires had been slashed. They thought it was p053|b]y just a random act until
the very next night when he was over again and they received another knock at the door, Travis ran out and found his tires had
been slashed again. They made a call to the Mes Police Department for a report, They waited for officers to respond (o take a
criminal darnage report, but afier several hours of waiting, for an officer they couldn’t wait any longer and Jeft. An official report
was never taken, but a call for service at the address, detailing the reason for call, was documented under incident number
20080420471,

The next day, 12-8:08 at 0852 hours Lisa said she teceived an email from a. John Doc. The email was extremely hostile and 1alks
about her relationship with Travis, Lisa saved the email, which she was able to send to me, The following is an excerpt of that
cmail:

"You are a shameful whore. Your Heavenly Father must be deeply ashamed of the whoredoms you've committed with that
msidious man. If you let him stay in your bed one more time or even sleep under the same roof as him, you will be giving the
appearance of evil. You are driving away the Holy Ghost, and you are wasting your time. You are also compromising your
salvation and breaking your baptismal convenants. Of all the commandments to break, committing acts of whoredom is one of the
most displeasing in the eyes of the Lord. You cannot be ashamed enough of yourself. You are filthy, and you need 1o repent and
become clean in the eyes of God. Think about your future husband, and how you disprespect not only yourself, but him, as well as
the Lord and Savior Jesus Christ. Is that what you want for yourself? Your future, your salvation, and your posterity is resting on
your choices and actions. You are a daughter of God, and you have been a shameful example. Be thou clean, sin no more.
Heavenly Father loves you and wanls you to make the right choices. 1 know you are strong enough to choose the right. Your Father
in Heaven is pulling for you. Don’t ignore the promptings you receive, because they are vital to your spiritual well-being.”
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Lisa said she was never able to prove that Jodie was the one who sent this email to her, but she was the one person that came to
mind. 1 told her I was following several feads in this case, and wanted to know if anyone else, besides Jodi Arias came to mind as
a possible suspect. 1 asked about any one else he might have had problems with or any former roommates of his that might have
had it in for him. She did not think anyone else could have done this to Travis, but mentioned I could always look into talking to
some of Travis' old roommates. She mentioned the name of one of his old roommates named John Hepworth. She knew Travis
and John didn’t see eye 10 eye, on a lot of things, but he did move out suddenly one night without telling Travis about it. John
Iived with Travis from July or August of 2007, to December of that same year. She knew they didn't get along, but she can’t see
any reason why he would want to do harm to Travis.

Follow-up interviews:

On 6-16-08, I contacied Marie (Mimi) Hall, Dallin Forrest and Michelle Lowery and asked if they could come in for follow-up
interviews and to give fingerprint and DNA samples for exclusionary purposes. They all agreed and the interviews were scheduled
for the evening of 6-17-08.

On 6-16:08, 1 was also able to contact Jodi Arias via phone. She said she was in town for Travis' memorial service and asked if
she had a chance to come in for an interview the following day. 1 explained to her I had three other people coming in on 6-17-08
for interviews and to give fingerprint and DNA samples for exclusionary purposes. She said she was leaving the following day,
but would make an attempt 10 come in for an interview,

On 6-17-08 at approximately 1800 hours, Jodi Arias along with Dallin Forrest, Michelle Lowery and Marie Hall, came 1o the
Mesa Police headguarters Building at 130 N. Robson to be voluntarity fingerprinted. They also gave a voluntary sample of saliva
(buccal swab) for DNA typing.

Dallin, Michelle and Marie all gave follow-up interviews, but Jodi stated she no longer wanted too. Jodi said she had been talking
to a close friend who convinced her that many people had been talking about her being involved in Travis® death. After that friend
talked to her she felt uncomfortable talking to me without consulting an attorney first. No interview was done with Jodi on that
day. No knew information was obtained from the interviewes with Dallin, Michelle of Marie. All interviewes were recorded and
submitied for evidence,

On the following day, 6-18-08 at 1600 hours, Enrique Cortez came in for a follow-up interview, Also in that evening around the
same time were Ashley Thompson and her husband Dustin Thompson. All three also agreed to be voluntarily fingerprinted and
gave buccal swabs for DNA typing.

LEnrique Cortez:

I conducied the follow-up interview with Enrique while Detective Kaufman re-interviewed Ashley. 1 had Enrique go over what
was going on at the house the week of June 2nd. He remembered only five people had been in the housc that week. These people
were Travis, Zachary, Amanda, him and his girlfriend, Kim. The last time he remembered seeing Travis was on Wednesday
6-4-08. He remembered talking to Travis that morming and be told him he had a conference call scheduled that day. Travis also
told him he hadn't slept very much, only petting about 45 minutes of sleep that night.

I'he last time he thinks he remembered seeing Travis was on Wednesday evening, after he got home from work. Enrique said he
normally gets home from work at 1800 to 1830 hours. He remembered Travis on the phone, possibly on a conference call,
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Wednesday seemed to be the last day things were somewhat normal.

Thursday was the first day things seemed a little odd. The morning was normal, but when he got home at around 1800 hours, the
front door was locked, This was unusual, because Travis normally keeps the door unlockcd,_ He had to gain entry into the home
through the garage. He then noticed the downstairs furniture had been moved and pushed off of the tile floor. He noticed the fioor
cleaner was out in the middle of the living room floor. Before that, Travis hadn’t finished assembling it. He assumed Travis was
getting ready to clean the tile floor.

Enrigue said he remembered he and his girlfriend Kim were going 10 the Temple that evening. He just hung out in his bedroom
watching television and playing a video game until his girlfriend showed up. He also remembered his girtfiiend, Kim, saying
something about Travis® CTR ring and watch sitting on the kitchen counter. This was unusual, because he normally doesn't go
anywhere without them.

Another unusual thing he noticed was the dog fence that Travis had for his dog, Napoleon, was on the stairs restricting access o
the upstairs. That was unusual, because Travis never restricted the dog’s access to any part of the house. The dog was allowed to
roam the entire house.

When asked if he talked to Zachary that week, he said he remembered talking to him on Saturday 6-7-08. Zach had asked him if
he had seen Travis that week. Zach was expecting some mail and asked if he knew where the mail key was. Zach also asked him
if he had some jumper cables, because he wag having problems starting his car.

Linrique said nothing seemed odd until Sunday, when Travis missed church. He just assumed he was out of town or something,
Also both Travis® bedroom and office doors were closed.

Regarding the laundry, Enrique said he did laundry early that week, but didn’t notice anything odd. 1 explained that we had found
certain clothing items such as religious under garments and other men’s clothing. Enrique identified the clothing as belonging to
Travis. Je said Travis is the only other person in the house that wears religious garments.

1 asked Enrique if he smelled an unusual smell in the house throughout that week. He said he first noticed an unusual smell on
Monday night at around 2130 hours, when he got home from a church activity. He never asked anyone about it. That night he
was in his room after he took his shower, when Zach knocked on his door and notified him that something happened to Travis and
the police were on their way.

1 asked Enrigue when he thought this happened to Travis. He said it was possibly on Thursday, while he was at work, Thursday
was the day things were moved around downstairs and his ring and his watch were on the kitchen counter. I told Enrigue that
Travis had missed a scheduled conference call on Wednesday evening that week. Enrique scemed a little confused, because he
remembered being in the kitchen on Wednesday evening eating, when he saw Travis walking downstairs on the phone doing
conference call, Enrique said he could not be certain what day it was he lust saw Travis.

Enrique’s girlfriend, Kim, was not interviewed at this time. She was contacted and asked if she would be willing lo come in for an
official interview. She agreed to give an official statement, with enough notice.

Ashley Thomson:



Supplement Date Supplement Type Officer

08/27/2008 16:29:47 § INVESTIGATION (10477 FLORES, E
Approving Officer DatelTime Approving Supervisor Pate/Time
(10477 FLORES, E 08/28/2008 14:00:53 (10005) MCBRIDL, DD 090372008 09:15:21

SUPPLEMENT NARRATIVE

Adter bis interview with Ashley Thompson, Detective Kanfman bricfed me of bis findings. He said Ashley did confirm that she
was the one who catled AJP.D. and left the anenymous information about her husband. She explained that she and her husband
were having a ot of difficulties and he was just acling strange during that time. She and Travis were very close and she had even
asked Travis about moving in with him as a roommate after her separation from her husband, Dustin. Both she and Travis agreed
it was not a good idea she move in, because of the way it might look. They were just good fiiends and they didn't want people
think something inappropriate was going on. After Travis was found she thought about how strange Dustn had been acting. 1t
was during the few weeks leading up 1o Travis™ death that she had moved out (0 her own apartment and they were both dealing
witih the possible foreclosure of their house. Since the day she made the anonymous cell, her suspicions of Dustin have gone away.

See detective Kaufiman's supplemental report for the full details of the interview with Ashley. Dustin Thompson was not
interviewed that day, because of time constraints. He did agree o come in on another day for an interview if needed.

O 6-19-0% 1 had both Zachary Billings and his girlfriend Amanda McBrien come back in for their follow-up interviews. They
also came in to be voluntarily fingerprimted. Amanda also gave buceal swabs for DNA typing. Zach gave buccal swabs the first
day he ways inlerviewed,

Zachary Billings:

On the follow~up interview with Zach, ] wanied o pinpoint his schedule on the weel of June Znd 2008, The Tollowing is a
breakdown of what he did that week:

Monday the 2nd he was house sitting for his girlfriend Mandy and her parents. They were out of town on a cruise.

Tuesday the 3rd, he went back home and got ready for work. He went to work at 1500 bours that afteroon.

Wednesday the dth, was his day off. He got up and retarned the rental ear be had been using. His car was being repaired after
belng in an aceident,

He returned home af about 1500 hours for about an howr before going back 10 Mandy's house al about 1600 hours.

11 was either Tuesday or Wednesday that he remembered the furniture being moved or pushed off of the tile and the flour cleaner
out,

He also semembered the banister had been eleancd.

After cleaning Mandy's house on Wednesday, he returned home at 2100 bours, His girl friend Mandy and her parents were
returning the following day from thely cruise.

The rest of his sehedule that week had been covered in his original interview, | asked about the laundry he said he did that week.
He was not positive if he had done laundry on Tuesday Moring. [ explained we bad found some elofhing in the washing
machine, which included some white religious garments. He confirmed (hat elothing was either Travis® or Bnarique’s. He also
saig that Travis was very nest and would never wash his whites with colors.

Zaeh said nothing seemed unusual that week, He didn™t remember anyone af the house and didn’t see any unusual cars parked in

the neighborhood that week. Enrigue's girlfriend was feeding Travis' dog Napoleon, so he assumed Fravis was out of wwas that
week o ]p"(llll':. 2

Photos [roim camera;
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On 6:19:08 1 was contacted by Deteotive M. Melendez #11714 about images he located on the memory card fonnd in the digital
camera, which was found in the washing machine. The digital card had several pictures on it, including some, which had been
deleted. Det. Melender recovered these deleted pictures. The deleted pictures were of Travis-naked in the shower, just before his
death. “'The first one was time stamped on-6-4-08 at 1722 hows. There were several pictures of Travis as e was clearly posing for
the camera.

1dk1‘1 B

¥ the pmmu..

1«1&,1:, amounts of blonﬂ around his nec]c antl shoildeérs. T hlb amount of biuod 15 congislent wnh Lhc type oi nem wmmd Travis
sustained. The photoalso reveali ' ndm i fm:r ﬂm body po.ssnbly rs::ac}nng dovm fo nioveit- The oniy umm \n:;mh. of
the second person was the per :
or shoe with' smp:.d sweat pants, which haye o mppar on-the hack of the cuff. It was dnﬁuuh 10 tf..ﬂ the culo: of the pants the
suspect was wearing, but it appeared to be blue. This picture showed this incident occurred al the north end of the bathroom hall,
where the largest amount of blood was located at the scene,

The last picture taken also appeared to have been taken by accident. This picture was oo dark as well and bad to be enhanced.
Onee enhanced, it was clearly a picture of the batbroom haliway floor and baseboard. The main object was not clearly visible, but
it appeared i was covered in a blood ke ar dark liquid substance. The baseboard and floor also had signs of the same colored
substance.

Detective Melendez stated there were-other-unallocated photos on ‘the digital card that hc would have 10 work. on fo refrieve, He
was able to retrieve these photos, which were time stampud starting on 0-4-08:41 . The first retrieved photo wits of Jodi
Anas"?w g nude on Travis' bed posing for apicture. TheréWere' eight qm‘ém fotal, six of Jodi Arias and fwo of the victim
TPravis Alexander. All were nude pictures and some in provocative sexual poses.

The daie and time of these photos is consistent with the date and time of Travis' death. This also indicates, Jodi was lying about
not seeing Trivis since Apri} of 2008. This giso proves that Jodi was the last person 1 can prove had contact with Travis prior 1o
Inis death.

Phone call from lodi initiating contact:

On Saturday 62108 1 véceived a call on my cellular phone from Jodi Arias. The call went directly to voicemail and she did leave
u message. She lefl me & message 10 giver her a call back when { had a chance. She Jeft her name and her phone number.

Ch Monday 6-24-08, | called Jodi back asking her what [ could do for her, Jodi said she called me on Saturday, because she was
having a bad-day.-8he méntioned she.missed Travis" funeral in southern California, because she pot a-flat tire tithe way (6 the
airpert. Another reason for her call was to check on any updates to the case.

She also mentioned the fact of wanting (v talk to an attorney before giving an official staternent. She said she regretied saying that
and was now willing 1o give a statement. 1 told her it was still up to her if she wanted {0 give a statement. Jodi said she was
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possib]y going to Tucson in a few weeks and could possibly stop by to give her statement while on the way. She also said she
could give a statement over the phone i 1 needed.

Shie didn't have time to talk this day and asked if we could make an appointment for a telephonic interview the followmng day. We
agreed 10 talk on the phone for an official hiterview on 6-25-08 between 1000 and 1100 hours.

l3efore ending this conversation, 1 asked her one question. lasked 1f she'had sent Travis an émail aboul coming down to visit him.
She said she had sent him that email just a week or so before he was found. She said he did not respond so she assumed he was
probably off in Culifornia. She was planning on staying in his hore while he was away and visiting her friends. She suid Travis
bvd an open door policy and used to let her siay on occasion to watch his dog, while he was out of town. She didn’t do the wip.
because herbudget didn't allow it at that time: She did however take a trip to southern California and to Utah.

At the end of the conversation she asked how she would go about geiting some of her belongings she left at Travis™ house.  She
apparently lefi some of her clothing behind, She said it wasn't anything very valuable so she wouldn't bother anyone shout it.

Tollow-up interview with Jodi Arias:

0 6-25-08, | contacted Jodi Arias via phone for interview. She stated she left hey home in northern CA on Tuesday 6:3:08 en
ropte 1o-Salt Lake City Utah for a Pre Paid L egal (PPL) conference. On Wednesday and Thursday of that same week. She said
she réited a-carin Redding CA-and drove first to the Los Angeles area (Monterey) to see a friend. She never met up with the
friend and continued onto Utah via Las Vepas Nevada. When she left Los Angeles CA. her phone battery died and lost all contact
with friends waiting for her in Utah, She-was-finally able to find her cellular phone charger while reaching Las Vepas NV and
finally made contact vith her friends.  She said she got lost and pulled over to the side of the road to sleep for a while. Ry the
time she reached Salt Lake City Utah, it was late morning on Thursday, 6-5-08. She participated in the Jast day of the conference
then drove back home to Yreka CA late that night. while in Sali Lake City she spent time with & person she identified-as Ryan:
bBymes,

According to Jodi and another source 1 spoke 1o, Ryan Byrnes, her trip from Yreka to Salt Lake City Utah via Los Angeles CA and
las Vegas NV, wokherabout 48 hours, 1 calculated the irip using her route with a stop 0f 10 hours to rest. This rip should vot
take any more than 29 hours to complete. A similar trip down through Los Auhbh,s__hc.n to Mesa AZ and back up to Sah Lale

City with 10 hours of rest would take#pproxintately 37 hours 1o drives This stil] leaves 1010 1 1 hours of additional ime for other
aglivilies.

Toterview witl Ryan Byrmes:

§ called Ryan Byimes on 6-25-08 and interviewed him via phone. | had called and spolke to Ryan earlier in the day, bul caught him
ata bad time. 1 asked him a few questions about Jodi's road trip and tald him 1 would call him later to get more details. That firgt
phone interview with Ryan was done prior to taiking o Judi that same day. During the second imerview, Ryart confirmed the
following:

He's anly known Jodi for a couple of months now. They met in Oklahoma a. another PPL semmar.

Todi called him and said she left L.A. (Monterey area) on Tuesday the 3rd of June at abowt 2300 hours, Her plan was 1o meet him
on Wednesday for the PPL meeting.

The irip had been planmed for about two weeks.

She told i that she forgot her phone car chargey so she said she had o wrn her phone off 10 save the battery.
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AE 2300 hours on Wednesday night, she finally called him and said she had gotten lost and driven in the wrong direction. She
also said she had run out of gas.
At the time of that phone call, she said she was near Las Vegas Nevada. She told him she had just passed a sign that said she was
100 miles or so from Las Vegas,
She finally showed up at 13100 hours on Thursday June 5th. She stayed in town with him for only a few hours. They hung out at
the meeting, had dinner with him and other fricnds then watched @ movie at his place. She toak a nap and left town at around
0200 or 0304 howrs the next morning.
Te wasn't sure what kind of car she was driving at that time. He thinks she was driving a white Ford Focus. He had never seen
the car she owned, and thinks it was possibly a rental car.
Jod: sent him a tcxt on Lhat nextSun _ay or M(mﬂay night: e wllecl her bac,k and she told him that Travis had passed away.

Forensie evidence results;

On 6-26-08, I received 2 call from the Mesa Police Identification section. | spoke 1o Sn.ili(ll PrintAnalyst, B, Baxier, who
informed me that the latesst print left on the bathvoom wall in blood had been identified. She had individualized the latent prim (o
Jodi-Avias™defl palm. This was conclusive evidence that Jodi was present at the time of Travis® death, This' Print wis defrby Jodi
touching the wall with a bioody Jefl hand,

On 7-3-08, the Mesa Police Crime Lab contacied mie with some inifial DNA typing results. The initial results of the DNA test
surr oundmg the bloody palm print: indicated i was in fact blood. The DNA typing indicated it wis a mixtire of DNA from two

ndividuals. One was from the victim, Travis and the other was from Jodi Arias.

Adong hair found in the same haliway, stuck to the wall with blood, Wag also identified as Jodi's. This long hair was identified as
number six (6) on the search warcant returns.

Forensic Chemist J. Legy #15933 submitted the final report detaifing these findings on 8-5-08. See her Forensic Services report
for all the details.

Investigation continued.



